

Travel Fair Promotion : 3D2N Shenzhen Free & Easy

三天两晚 深圳自由行

GROUND ARRANGEMENT / SEAT IN COACH / GV2

Day 01 : Arrival Shenzhen 抵达深圳

Meet the group at port, transfer to hotel and check in. Then go to DMD Food City, find your own taste, there is Japan Food (Own Expense), Korea Food, Vietnam Food etc.....also you can find many Chinese food here, include Sichuan style, Hunan style, Guangdong style etc.....
 深圳关口接团, 前往酒店。于东门町美食城大饱口福。这里汇聚了日本风味、越南风味、韩国风味等各国美食, 还有中国特色的川菜、湘菜、粤菜, 满足你对各种美食的追求, 尽享各种美味。整个东门町美食城以古建筑为特色, 享受美食的同时, 也可一览中国古建筑风格。晚上登上九十年代中国最高建筑地王大厦-欣赏深港两地迷人夜景。

Day 02 : Shenzhen 深圳

(B/L)

After Breakfast, visit Jewelry Center, Shenzhen Bay Sports Center, the main venue of 26th World University Summer Games in 2011, Silk Exhibition center, Bamboo store. Then visit OCT Bay, you can enjoy the Water Show, IMAX Film here, and children among 3--14years can experience different types of work, such as doctor, teacher, fireman etc (Own Expense), visit the highest building in 90's time China-Diwang Building, and enjoy the amazing night view of Shenzhen and Hongkong.
 早餐后, 参观珠宝中心、2011年第26届世界大学生夏季运动会的主要会场--深圳湾体育中心、丝绸展览中心。随后前往欢乐海岸, 在此您可以自费观看多媒体主题水秀--深蓝秘境、深圳唯一的独栋多厅影城, IMAX巨幕电影。此外, 3-14岁的孩子还可在麦鲁小镇自费体验涵盖了八大社会领域的数十种职业项目, 晚餐可于环球美食餐饮街区品尝各种美食。

Day 03 : Departing Shenzhen 深圳离境

(B)

After breakfast, free and leisure until transfer to port.
 早餐后自由活动至集合送往深圳关口

自费项目 **Optional Tour : 深圳世界之窗 Shenzhen Window of the World RM 230/Pax**

深圳锦绣中华民俗村 Splendid China & China Culture Villages: RM195/Pax

深圳《东方霓裳》表演 Shenzhen <Oriental Seduction> Show: RM 55/Pax

深圳欢乐海岸 Shenzhen OCT Bay: RM 105/Pax

** Due to partial package cost subsidy by authorized shopping outlets, each shopping stop required minimum 50 minutes and no compulsory purchase will force.
 (因购物站津贴, 每个购物站需待60分钟以上)

Sequence of itinerary subject to local arrangement

Hotel or Similar Class Tour Code : 2018-3D2N-SZX	Travelling Period : NOW - 31 Dec 2018 Ground Arrangement - MYR (Per Person)			
	Twin / Triple	Single	Child with bed	Child no bed
Shenzhen Renshanheng Hotel 仁善恒酒店	RM 168	RM 338	RM 168	RM 118
Extension night (Room only - Without breakfast & Airport Transfer) : Single / Twin = RM 290 , Triple = RM 415				
01-07 Oct 18 , 23-26 Dec 18 & 31 Dec 18 additional surcharge RM 55/Pax/Night				

Remark :

- Min 2 adults per booking.
- Tour packages are only applied for Malaysian Chinese passport holder.
- Compulsory tipping for tour guide & driver RM 40/pax.
- Airport - Hotel - Airport transfer : RM 65/pax/way
- China Visa fees (Single entry) RM 130/pax.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice due currency fluctuation.
- China Hi-Tech Fair and Medical Instruments Fair or other exhibition fair in Shenzhen, hotel will be instead of other similar grade in suburbs.
- Additional surcharge will be apply if: passenger is not from origin of country & First stop before joining above packages. (e.g.: John has joined other tour packages before joining above tour packages.)
- Non-refundable deposit of RM100/pax upon booking confirmation & balance 01month before departure.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Update : 01.10.18 - Joyce